
Blankett för medgivande  –  till föräldrar eller vårdnadshavare​ ​på lätt svenska 

Klass ______________ på skolan ______________________  

vill använda MiniBladet i skolan.  

Vi vill använda MiniBladet för att  

utveckla barnens läsning och språk.  

Vi vill att MiniBladet ibland kan ha med texter och bilder 

som barnen har gjort i skolan.  

Barnen ska förstå att de gör viktiga saker även för andra.  

Läraren skickar texter eller bilder till MiniBladet.  

Det betyder att bilderna och texterna 

kan visas på internet, i tidningar vi samarbetar med 

eller när MiniBladet presenteras för andra.  

Om barnet inte vill säga sitt namn går det bra att vara anonym.  

Då kan barnets texter eller bilder presenteras under ett annat namn.  

Du får när som helst ta tillbaka ditt medgivande.  

Jag (vårdnadshavare) accepterar  

att material som mitt barn arbetat med i skolan  

får vara med i MiniBladet: _________________________ 

Sätt kryss i de rutor som passar dig och ditt barn. 

□​ Text  □ ​Med namn  □ ​Anonymt 

□ ​Bild tagen av barnet □ ​Med namn som fotograf  □ ​Anonymt 

□ ​Bild där barnet syns □ ​Med namn  □ ​Anonymt 

□ ​Bild och text □ ​Med namn  □ ​Anonymt 
till MiniBladets läromedel  

__________________________ ____________________________ 

Elevens namn Personnummer 

 

__________________________ ____________________________ 

Skola Klass 

 

__________________________  

Ort och datum 

 

__________________________ ____________________________ 

Namn på vårdnadshavare Namn på vårdnadshavare 

 

(Till skolan) ​Medgivandet är inhämtat av: 

__________________________ ____________________________ 

Namn Arbetsställe 


